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In deze nieuwsflits praten wij u weer bij over een aantal onderwerpen die de afgelopen 
periode voorbijkwamen in de raadzaal. 

Vitale vakantieparken 
Het project vitale vakantieparken begint goed op stoom te komen. De bedoeling van dit project is een 
aantal problemen rond vakantieparken aan te pakken. Deze problemen kunnen er per park heel 
verschillend uitzien. Duidelijk is wel dat we in de gemeente Coevorden een aantal parken hebben die 
niet meer aansluiten bij wat de recreatieve markt vraagt. Naast het vraagstuk van permanente 
bewoning spelen er op sommige plekken problemen rond achterstallig onderhoud en soms van 
vermoedens van illegale activiteiten. 

Het uitgangspunt is dat bungalowparken in principe bedoeld zijn voor de recreatiesector. Als duidelijk 
is dat dat niet meer haalbaar is, kan er ook gekeken worden naar andere bestemmingen, zoals 
permanente bewoning. Maar wat onze fractie betreft dan wel op een nette en veilige manier. Voor een 
aantal parken zal dit betekenen dat er de komende jaren gehandhaafd zal worden op illegale 
permanente bewoning. Daarbij moet wat ons betreft wel goed in kaart gebracht worden welke 
problematiek er achter deze bewoning zit. En hier moeten ook reëel oplossingen voor zijn. 

Halfjaar rapportage 
Voor het eerst in jaren kijken we weer tegen financiële tegenvallers aan. Deze hebben verschillende 
oorzaken. Met name invoering van het z.g. abonnementstarief in de WMO kost structureel veel geld. 
Verder zijn er overschrijdingen op de jeugdzorg. En zijn de budgetten van rijkswege voor 
uitkeringsverstrekking naar beneden bijgesteld. Samen met wat kleinere tegenvallers telt dit op naar 
een tekort van 1,6 miljoen euro voor het lopende jaar. 

In de media is natuurlijk veel aandacht geweest voor de financiële positie waar veel gemeenten zich in 
bevinden. De budgetten die aan de gemeenten worden verstrekt via het gemeentefonds voor het 
uitvoeren van de taken binnen het sociaal domein zijn simpelweg te laag. En een structurele oplossing 
valt van dit kabinet niet te verwachten.  

Hoewel het tekort aanzienlijk is, is er wat onze fractie betreft geen reden tot paniek. Er is een forse 
algemene reserve en er zit structureel nog ruimte in de begroting om tegenvallers op te vangen. Dit 
komt doordat er jaarlijks een storting van 2 miljoen euro in de algemene reserve begroot is. Wat ons 
betreft kun je beter even de tijd nemen om verstandige plannen te maken om te bezuinigen, dan nu de 
botte bijl te hanteren. 

Nieuwsflits �1

NIEUWSFLITS 
 PvdA Coevorden | Nr. 4 - oktober 2020 



PvdA Coevorden 20 oktober 2020

Sport en preventie akkoord 
Door op de onderstaande link te klikken komt u op een filmpje over het sport en preventie akkoord. 
https://www.youtube.com/watch?v=qkj-g92-BdE

Dutch Techzone 
Dit project had eerst de naam Vierkant voor Werk, wat de boodschap wat ons betreft veel beter 
uitdrukt en het is moeilijk te begrijpen wat het gebruik van Engelstalige termen toevoegt. 

Maar waar het hier om gaat is dat vier gemeenten, Hoogeveen, Hardenberg, Emmen en Coevorden 
samenwerken aan een structurele versterking van de lokale economie. Met als doel het simpelweg 
vergroten van de werkgelegenheid in het gebied. 

Hiervoor worden verschillende instrumenten ingezet. Onder andere een bedrijven regeling, wat in 
feite een subsidiëring regeling is om extra investeringen uit te lokken. Deze regeling loopt nu voor het 
derde jaar, en er wordt goed gebruik van gemaakt. De regeling zou ruim 400 extra banen in de regio 
hebben opgeleverd.

Een van de andere instrumenten is het versterken van de samenwerking tussen onderwijs, overheid en 
bedrijven. De realisatie van een zg. Fablab bij de Nieuwe Veste en het realiseren van een dependance 
voor HBO verpleegkunde aan de Stenden Hogeschool in Emmen zijn hiervan resultaten. 

In september hebben we een evaluatie en een thema avond over dit project gehad. De fractie is 
kritisch op de manier waarop we geïnformeerd worden over de resultaten. Dit vinden we te weinig 
concreet bij een project waar zoveel geld in omgaat. Er wordt te veel gerapporteerd over de eigen 
organisatie van het project en te weinig over de voortgang en resultaten.  Wethouder Steven Stegen 
heeft beterschap beloofd. We zullen zien. 

https://coevordercourant.nl/artikel/997066/fablab-coevorden-doet-aftrap-in-de-nieuwe-veste.html?
harvest_referrer=https%3A%2F%2Fwww.google.com%2F

MBO-onderwijs 
Kijk of je MBO onderwijs naar Coevorden kunt halen. Die boodschap gaf onze fractie het college 
voor de zomer met een motie mee. Wij zien goede kansen om bv. Mbo onderwijs op het gebied van 
techniek, logistiek, of zorg in Coevorden te realiseren. Sectoren die sterk vertegenwoordigd zijn in 
Coevorden. Het kunnen volgen van een mbo opleiding dicht bij huis draagt volgens ons bij aan kansen 
voor kinderen.

En met de nieuwbouw en renovatie plannen van de Nieuwe Veste ligt er een unieke kans om daar iets 
moois tot stand te brengen. We horen dat het college de handschoen voortvarend heeft opgepakt. We 
hopen u hier op een later moment op een positieve manier verder te kunnen berichten. 
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Sloop voormalige peuterspeelzaal 
Onze fractie vroeg aandacht voor de erbarmelijke staat van het gebouw aan de Jan Steenstraat in 
Coevorden. Deze voormalige peuterspeelzaal staat al een aantal jaren leeg en is in een vervallen staat 
geraakt. Het college kon toezeggen dat dit gebouw nu binnen afzienbare tijd gesloopt wordt. 

Interview met Koos Vos 
Ons bestuurslid Jan Wessels is begonnen met een serie interviews met prominente en minder prominente partijleden. 
De resultaten van deze gesprekken treft u de komende tijd aan in onze nieuwsflits. 

Koos kijkt - als onderwijzer van de school aan het Hoofdkanaal in Emmer-Compascuum - door de 
hoge ramen naar buiten. Voor hem met zijn lange gestalte is dat geen probleem. Hij kijkt en ziet.

Vanmiddag is dat weer zo. Hij vertelt over zijn eerste kennismaking met de politiek. Als zevenjarig 
jochie bespreekt hij zaken met zijn grootvader - zoon van een man die zijn leven in het veen heeft 
doorgebracht. Samen luisteren ze thuis op zondagavond om halfzes naar een radioprogramma van de 
VARA waarin ‘ome Keesje’ met zijn rasperige stem de gebeurtenissen in de wereld duidt. 

Zijn overgrootouders hebben een warm rood nest waar vier kinderen ter wereld komen: twee meisjes 
en twee jongens. De beide meisjes overlijden op jonge leeftijd. Eén van de zoons krijgt uit zijn eerste 
huwelijk een dochter – de latere moeder van Koos. Deze grootvader ervaart als melkboer voortdurend 
de grote verschillen in de gezinnen en hij discussieert daarover gedreven met zijn puberkleinzoon. 
Koos zijn vader is zoon van een ander veenarbeidersgeslacht. Hij kan het zware werk  als stikker en 
oplegger niet aan en drijft samen met zijn broer en later alleen een kapperszaak. Op veel zaterdagen 
helpt Koos met inzepen van mannelijke dorpsgenoten. Als in 1948 vader overlijdt is dat op meerdere 
terreinen een klap. 

Koos droomt ervan onderwijzer te worden. Die droom ontstaat door een ‘meester’ van de lagere 
school. Het is een lange weg die Koos heeft te gaan. Maar hij weet wat hij wil en hij heeft het geluk dat 
een aantal leraren hem op die weg helpen. Met die steun en financiële hulp van de gemeente lukt het 
in drie jaar. Na het behalen van zijn akte als onderwijzer aan de kweekschool in Coevorden moet hij 
eerst in militaire dienst. Dat zou hij het liefst weigeren maar dat zal zijn carrière in de weg staan. Dus 
hij gaat. Dan is het zover; Koos staat als 21-jarige voor de klas. Zijn droom heeft hij gerealiseerd. Een 
carrièretijger is Koos niet. Op een vacature in Coevorden maken twee mensen hem attent en in de 
selectiecommissie zitten mensen die hem een warm hart toedragen. 

Zijn interesse voor de politiek komt weer tot leven als hij ziet waar zijn leerlingen na de school 
belanden: vaak productiewerk bij de AKU in Emmen. Koos meldt zich ook aan bij de vakbond. Hij 
beseft dat je in je eentje niet veel bereikt.

Koos trouwt in 1958 met Trijni van wie de vader in de gemeenteraad van Emmen zit namens de PvdA. 
De dochter van Koos en Trijni blijkt een hartafwijking te hebben. De artsen in het ziekenhuis in 
Groningen redden haar leven. Eén keer per week op zondag mag ze een uur bezoek. Het stel koopt 
een lelijk eendje om hun dochter te kunnen bezoeken. 
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Koos komt in de gemeenteraad van Dalen. Zijn vrouw vervult de functie van bestuurssecretaris. Een 
anekdote uit die tijd: als er een nieuwe lijst moet komen voor de gemeenteraadsverkiezingen meldt 
één van de mannen dat hij ‘niet achter een vrouw op de lijst wil staan’. 

Een hobby die zijn hart heeft is volleybal. Dat heeft hij jarenlang actief beoefend, als speler, als trainer 
en ook als scheidsrechter. Koos blijft actief. De laatste jaren houdt hij zich bezig met het 
Gehandicaptenplatform. Het doet hem deugd dat de PvdA deze club in haar armen heeft gesloten. 
Ook voor de inmiddels opgeheven Seniorenraad is hij volop bezig geweest. Hij ondervindt dat het niet 
altijd zo snel gaat als hij wel zou willen. 

En de toekomst? De jeugd? En het milieu? Koos vindt dat de jongeren vooral moeten kijken naar het 
gedachtengoed van mensen, niet zozeer gaan voor ‘de eigen partij’. En wat het klimaat betreft maakt 
hij zich wel eens bezorgd hoe zijn kleinkinderen de veranderingen vorm gaan geven. Maar zelf geniet 
hij – als volbloed kampeerder – volop van de hogere temperaturen…

Koos heeft terug gekeken en gezien; hij kijkt vooruit en ziet.

Begrotingsbehandeling 
Op 10 november zal de begrotingsbehandeling weer plaatsvinden. Heeft u vragen en/of opmerkingen 
of wilt u de fractievergadering van 29 oktober of 5 november  (digitaal) bijwonen? Stuur dan een 
mailtje naar jslomp@raadcoevorden.nl. 
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